
Beste Minister, 

U heeft het voornemen om voor het komende seizoen (2022/2023) de jacht op het konijn binnen ons 
werkgebied niet te openen. Dit omdat de populatie van het konijn landelijk een sterk dalende trend 
zou vertonen. 

Hierop geef ik u mijn zienswijze en verzoek u hier rekening mee te houden bij verdere besluitvorming 
en definitieve vaststelling van uw plannen. De belangen van jagers hebben een wettelijke grondslag 
die terug te voeren is op de Wet natuurbescherming (Wnb). 

Onvolledig onderzoek
Aan uw  voornemen liggen uitkomsten ten grondslag van een bureaustudie van WEnR. De 
beoordelingsmethode van deze bureaustudie wordt normaliter gebruikt voor zeldzamere 
diersoorten van de Europese Habitatrichtlijn en niet voor veel voorkomende diersoorten als hazen en 
konijnen. De gekozen beoordelingsmethode wijkt af van de criteria in de Wet natuurbescherming.
De keuzes die in dit onderzoek zijn gemaakt met betrekking tot welke data en referentiejaren zijn 
gehanteerd vind ik onjuist. Het onderzoek is dan ook onvolledig en niet op basis van de juiste 
gegevens gedaan. 

Om een dusdanig ingrijpend besluit te nemen moet er onderzoek worden gedaan op basis van de 
juiste data, waarin alle belanghebbenden inspraak hebben gehad. Naar mijn inzicht door jarenlange 
ervaring in het veld is de jacht noodzakelijk en geen drukfactor voor de populatie van het konijn. 
Natuurlijk hebben konijnen bepaalde periodes te lijden onder ziektes, maar het konijn hersteld ook 
weer snel van deze ziektes. De konijnenpopulatie stijgt dan weer snel waardoor het konijn flinke 
schade veroorzaakt aan tuinen, landbouw, natuur, wegen, sportvelden en begraafplaatsen. Door het 
konijn te bejagen wordt de populatie in stand gehouden, zijn er minder ziektes en wordt de schade 
zoveel mogelijk beperkt. 

Mijn werk in ons jachtveld bestaat voor nog geen 5% uit het daadwerkelijk doden van wild. Het 
meeste tijd besteed ik aan biotoopverbetering, bescherming, schadebestrijding, weidevogelbehoud, 
enzovoort. Met het inperken of misschien zelfs wel totaal verbieden van de jacht ruïneert u het 
levenswerk mij en alle passievolle jagers cq wildbeheerders. Samen met mijn medejagers zetten wij 
ons in ons jachtveld in voor een gezonde wildpopulatie en daar hoort uiteindelijk ook de jacht bij als 
dat nodig is. Het lijkt erop dat u onze inspanningen rondom biotoopverbeteringen, tellingen in het 
werkgebied, de afhandeling van valwild helemaal niet waardeert en dat doet pijn!! Een verbod op de 
jacht betekent waarschijnlijk ook de beëindiging van al dit goede vrijwilligerswerk. 

Ik wil u dan ook vriendelijk doch dringend verzoeken om uw voornemen ter heroverwegen en in uw 
besluitvorming ALLE belangen te wegen. Ik ben graag bereid u, of een delegatie, of welke 
belanghebbende dan ook, een rondleiding te geven in ons jachtgebied zodat u een eigen inzicht krijgt 
op de wildpopulatie en al het goede werk wat wij als jagers doen.  

Met vriendelijke groeten,

Jean Paul Deterink


